
MEMO
Voor : Fractie CDA Sliedrecht t.a.v. de heer V. E. Prins

Van : T.A. Spek

Datum : 15 september 2020

Betreft : beantwoording technische vragen Beleidskader VANG (Van Afval Naar Grondstof)

Op 9 september 2020 heeft de heer V. E. Prins, raadslid namens de fractie van CDA Sliedrecht 
technische vragen gesteld over het beleidskader VANG (Van Afval Naar Grondstof). Hieronder de 
vragen, voorzien van een reactie. 

1. In het Beleidskader VANG staat dat de gemiddelde inwoner van Sliedrecht ongeveer 520 
kilo afval per jaar aanbiedt, waarvan 210 kilo restafval. Zit in die aantallen ook het 
opgehaalde bedrijfsafval?
In deze hoeveelheden is het bedrijfsafval niet opgenomen. Het betreft alleen het 
huishoudelijk restafval, zowel grof als fijn.

2. In het Beleidskader VANG staat dat er betere GFT-voorzieningen bij hoogbouw nodig zijn. 
Om hoeveel extra GFT-containers gaat het?
Wij hebben de inschatting gemaakt dat er 20 extra GFT voorzieningen nodig zullen zijn 
voor de hoogbouw locaties. Het betreft hier locaties waar momenteel nog geen 
voorzieningen voor het apart inzamelen van GFT aanwezig zijn. 

3. Worden bij de hoogbouw ook extra containers geplaatst voor plastic, metaal en 
drankenkartons (PMD)? Zo ja, om hoeveel extra PMD-containers gaat het?
De huidige ondergrondse containers voor het Plastic verpakkingen, Metalen verpakkingen 
en Drankenkartons (PBD) zijn gesitueerd rondom de hoogbouw locaties. Er zullen in 
eerste instantie geen extra containers voor deze afvalstroom worden geplaatst. Als het 
aanbod erg gaat stijgen (en dat verwachten we wel, samen met een afname van het 
restafval) dan zal de oplossing gezocht worden in het omwisselen van restafval 
containers voor PBD containers.

4. Heeft de gemeente nu al voldoende formatieplaatsen (personeel) en materieel 
(vuilniswagens) voor het legen van alle extra containers bij de hoogbouw? Zo niet, wat is 
er dan nog meer nodig?
De verwachting is niet dat er in totaliteit meer afval zal ontstaan, maar juist dat het afval 
beter gescheiden zal worden in de afzonderlijke grondstoffen. We zullen dus meer aparte 
grondstoffen inzamelen en minder restafval. Hiervoor is de huidige personele capaciteit 
voor het inzamelen van de grondstoffen en het huidige wagenpark voldoende. 


